
PROTOKÓŁ  Nr 24/2011
          z posiedzenia  Komisji O światy, Kultury i Zdrowia

 z dnia  22 listopada 2011r.

Obecni:

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji
2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego
3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji
4. Stefan Mikiciuk          - Członek Komisji
5. Kamil Laskowski          - Członek Komisji

Goście:
1. Maciej Puławski – redaktor „Stacji Tłuszcz” 

Porządek:

1. Przyjęcie protokołu nr 23/2011 z poprzedniego posiedzenia komisji.

2. Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych w okresie od 
07.11.2011r do 21.11.2011r.

3. Informacja – narada z dyrektorami placówek oświatowych.

4. Informacja o wynikach sprawdzianów gimnazjalnych.

5. Propozycje do Planu Pracy Komisji na 2012r.

6. Sprawy różne.

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1.Radni zapoznali się z treścią protokołu nr 23/2011 z poprzedniego 
posiedzenia komisji. Protokół został przyjęty.

Ad 2. 
11.11.2011r. - uroczyste obchody Dnia Niepodległości;
Przewodniczący Komisji Tadeusz Sasin podziękował za oprawę muzyczną 
Chórowi Miejskiemu Lux Mea oraz za przygotowaną część artystyczną 
Zespołowi Szkół w Postoliskach. Radny Sasin wyraził również swoje 
niezadowolenie ze względu na brak w oprawie tych uroczystości symbolicznych 
kwiatów  i zniczy w miejscach, gdzie spoczywają ludzie, którzy walczyli za 
odzyskanie niepodległości. Pan Sasin poprzez mówienie o tym fakcie  wyraził 
swój sprzeciw wobec takiej postawy.
15.11.2011r. - odbyła się w Urzędzie Miejskim narada z dyrektorami placówek 
oświatowych;
17.11.2011r. - udzielenie wywiadu Redakcji „Życia Powiatu Wołomińskiego” 
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na temat  działalności i funkcjonowania Społecznego Muzeum;
11.11.2011r. - mecz w Sulejówku drużyny Weteranów;
12.11.2011r. - mecz w Tłuszczu – Trampkarze '98;
18.11.2011r. - mecz w Tłuszczu – Weterani;
19.11.2011r. - mecz w Tłuszcz – Seniorzy;
Radny Stefan Mikiciuk poinformował, iż Chór Miejski Lux Mea uczestniczył 
przy oprawie Mszy Św oraz występował w Centrum Kultury ze swoim 
repertuarem w Centrum Kultury z okazji Dnia Niepodległości. Dyrektor Chóru 
poinformował również, że trwają przygotowania  repertuaru do obchodów 
„Złotych Godów” oraz dopracowywanie kolęd, gdyż Chór Lux Mea jest 
zapraszany na kolędowanie.
28.

Ad 3. Radny Tadeusz Sasin poinformował obecnych radnych odnośnie tematów 
poruszanych na naradzie z dyrektorami, która odbyła się 15 listopada 2011r.:

−−−− Wypoczynek letni dzieci i młodzieży – podziękowanie za organizacje;
−−−− Podziękowanie dla szkół za uczestnictwo w obchodach w dniu 

2.09.2011r. przy pomniku w miejscowości Konary oraz udział w 
obchodach odzyskania Niepodległości;

−−−− Radny zaprosił wszystkich zainteresowanych z placówek oświatowych do 
odwiedzania indywidualnego i grupowego wystaw w Społecznym 
Muzeum Ziemi Tłuszczańskiej;

−−−− Pan Sasin zaapelował również do dyrektorów, aby poinformowali 
wychowanków swoich szkół, że z okazji uroczystych obchodów 150 
rocznicy przejazdu pierwszego pociągu będzie organizowana duża 
ekspozycja  w muzeum i jeśli ktoś posiada pamiątki, eksponaty  związane 
z PKP to proszony jest o przynoszenie;

−−−− Na naradzie rozdane zostały listy dyrektorom, aby mogły się na nie 
wpisywać chętni, którzy popierają kandydaturę Pana Wnuka na 
Honorowego Obywatela Gminy Tłuszcz.

Radny Stefan Mikiciuk ponownie zasugerował, iż Przewodniczący Komisji 
Oświaty, Kultury i Zdrowia powinien być na każdą naradę z dyrektorami 
zapraszany. 

Ad 4. Radny Tadeusz Sasin przedłożył radnym przygotowane przez ZOPO 
Wyniki sprawdzianów i egzaminów, które stanowią załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. Radni zapoznali się w informacji znajdującymi się w 
załączniku.

Ad 5. Przewodniczący Komisji zwrócił się do pozostałych radnych, aby na 
kolejne posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia przygotowali swoje 
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sugestie do Planu pracy na 2012r.
Radny Sasin zaproponował, aby w programie tematycznym posiedzeń Komisji 
znalazły się wyjazdy do dwóch Filii Bibliotek z terenu Gminy Tłuszcz, do 
placówki oświatowej i jednego przedszkola  w celu poznania potrzeb, 
funkcjonalności itp.

Ad 6. Radni Fydryszek i Laskowski zostali poproszeni o przybliżenie wniosków 
z omawianych projektów uchwał na posiedzeniu Komisji Budżetu i Inwestycji.

Radnych Fydryszek stwierdził, że największe kontrowersje wśród radnych 
wzbudził projekt uchwały w sprawie w sprawie rezygnacji z realizacji projektu 
pn.: „Czas na selekcję odpadów – kompleksowa modernizacja systemu 
gospodarki odpadami w Gminie Tłuszcz”, nr rejestracyjny wniosku 
RPO/02151/08/4.2, nr kancelaryjny wniosku 2762/08 nad którym radni 
dyskutowali.

Radny Szydlik Robert stwierdził, iż niezależnie jaką decyzje podejmą radni to 
każda może być niekorzystna.

Radny Sasin Tadeusz uważa, że należałoby przychylić się do tego 
przedłożonego projektu uchwały, gdyż środowiska będą nadal protestować oraz 
dodał, że w jakiś sposób wcześniejsze postępowanie nie było do końca 
poprawne.

Radny Laskowski zastanawia się natomiast, czy w ogóle podejmowanie  tego 
projektu uchwały jest konieczne.

Radny Fydryszek uważa, że powinien wypowiedzieć się Burmistrz na temat 
jakie zostały poczynione kroki po uchyleniu decyzji środowiskowej, gdyż na 
posiedzeniu w dniu 3 lutego 2011r.Kierownik Wydziału UGK poinformował, że 
ostatnia decyzja środowiskowa została uchylone w związku z wniesionymi 
protestami, a Burmistrz miał się zorientować, czy Gmina uzyskała środki i jakiej 
wysokości oraz, czy stać będzie Gminę na jej realizację. Do dnia dzisiejszego 
nie wiadomo jak wygląda praca nad tą decyzją środowiskową. Radny uważa, że 
decyzję o zaprzestaniu tej inwestycji powinien podjąć Burmistrz, a nie Rada 
Miejska, bo nie jest to kompetencja radnych.

Radny Szydlik Robert – ta uchwała nie ma sensu o tyle, że ta sprawa jest 
wpisana do budżetu, czyli do realizacji. Burmistrz jak są negatywne, zewnętrzne 
przesłanki nie realizuje tego, wyjaśnia opinii publicznej i Radzie dlaczego tego 
nie realizuje i sprawa jest zamknięta. O tyle radnego to oburzyło, że to jest 
przerzucanie odpowiedzialności jest duża,a realizacja inwestycji oznacza 
niezadowolenie mieszkańców Wólki Kozłowskiej.  Radny dodał, że skoro Rada 
ma podejmować uchwałę w tej sprawie to jest to kwestia przeniesienia 
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odpowiedzialności, bo ta inwestycja nie dojdzie do skutku, bo są przesłanki 
zewnętrzne, że to się nie uda. Przeniesienie odpowiedzialności na Radę zdaniem 
radnego Szydlika wiąże się z tym, że za półtora roku zostanie wprowadzony 
podatek śmieciowy, a później lawinowo rosnące opłaty śmieci i ktoś może 
stwierdzić, że to radni podjęli taką a nie inną decyzję.

Radny Fydryszek dodał, że z treści pisma przedłożonego przez Burmistrz 
Tłuszcza w dniu 15 listopada 2011r.  Radzie Miejskiej w Tłuszczu odnośnie 
niemożności kontynuacji projektu  polegającego na budowie instalacji do 
kompostowania i sortowni odpadów komunalnych i sortowni odpadów 
komunalnych w miejscowości Wólka Kozłowska – załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu wynika, że nie ma możliwości zrealizowania tej 
inwestycji. 

Radny Szydlik stwierdził, że niezależnie, czy Radna przyjmie tę uchwałę to nie 
wpływa ona na rzeczywistość, bo to jest w gestii Burmistrza. Skoro tak bardzo 
pilnujemy się przepisów, bardzo dobrze pilnujmy się, ale niech to działa w obie 
strony.

Radny Laskowski uważa, że Rada mogłaby odwołać ten projekt, jeśli otrzymano 
by środki i one byłby zabezpieczone w budżecie. Tych środków Gmina nie 
dostała, a nawet nie wiadomo, czy jest podpisana umowa.

Radny Fydryszek dodał, iż przystępując do takiej inwestycji przede wszystkim 
powinno się skonsultować z mieszkańcami, czy chcą takiej inwestycji, czy nie. 
Podjęcie działań bez konsultacji z ludźmi, wydanie decyzji, a później sprzeciwy 
mieszkańców mija się z celem, stratą środków finansowych i czasu. Przede 
wszystkim powinno przedstawić się mieszkańcom informacje odnośnie 
funkcjonowania urządzeń z tego projektu i oddziaływania na środowisko.

Radni Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia zapoznali się z treścią ww pisma, 
które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Radny Fydryszek odnośnie projektu budżetu dodał jeszcze, że przewidywane 
podwyżki w 2012 roku będą dotyczyły tylko nauczycieli według Karty 
Nauczyciel, dla pracowników administracyjnych nie są przewidziane podwyżki.

Radny Szydlik dodał, że nie ma indeksacji o poziom inflacji, ani dla 
pracowników oświatowych, ani dla pracowników Urzędu Miejskiego. Jednakże 
w projekcie budżetu na 2012 rok przewidziany jest wzrost wynagrodzenia w 
stosunku do roku 2011r. o 10%.
Radny zauważył jeszcze, że projekt budżetu zawiera stawkę podatku od 
nieruchomości podwyższoną o 4,2%, mimo że Rada sugerowała i stała na 

4



stanowisko, aby stawka wzrosła o 3,5%. Okazało się, iż Burmistrz ustalił tę 
stawkę z Przewodniczącym Rady.

Pisma korespondencyjne: 
1. Komisja zapoznała się z treścią pisma  złożonego na dziennik 

korespondencyjny w dniu 15.11.2011r., nr 4941 przez Sołtysa Jarzębiej 
Łąki Pana Włodzimierza Romańskiego – załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. Sołtys zwraca się o sprostowanie protokołu nr 20/2011 z 
posiedzenia, które odbyło się 26.09.2011r, gdyż w treści protokołu została 
zapisana kwota 600zł, a powinno być 60zł.

Po sprawdzeniu notatek i odsłuchaniu nagrania z ww. posiedzenia Komisji 
Oświaty, Kultury i Zdrowia przez pracownika Biura Obsługi Rady okazało się, 
iż wartość jaką podał Sołtys w swojej wypowiedzi była prawidłowo wpisana, 
czyli 600zł. W związku ze złożonym wnioskiem przez Pana Romańskiego i 
prośbą o zamieszczeni prawidłowej kwoty radni komisji wyrazili zgodę na tę 
autopoprawkę w treści protokołu z dnia 26.09.2011r.

2. Radni zapoznali się z pismem złożonym w dniu 17.11.2011r. nr 4977 do 
Rady Miejskiej przez radnych z miejscowości Jasienica i rodziców dzieci 
uczęszczających do świetlicy  – załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Radni Komisji dyskutowali na temat działalności świetlicy socjoterapeutycznej i 
uważają, że jej działalność jest bardzo ciekawa.
Komisja po zapoznaniu się z treścią pisma ma nadzieje, że Dyrektor Centrum 
Kultury przejmując zarządzanie tej świetlicy nie czyni tego, aby ją zlikwidować 
i zamknąć.

Radny Laskowski Kamil wnioskuje o zamieszczenie tablic informacyjnych 
dotyczących powstania i funkcjonowania parkingu.

Radny Fydryszek poinformował, że lodowisko miejskie ma być czynne przed 
świętami.

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  22 listopada 2011r.  

o godz. 13.00.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji

Tadeusz Sasin

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy

2. Data utworzenia dokumentu: 12.12.2011r.
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